
Problemer med parkerede biler mv. i relation til PH Park byggeri – en 

mellemtid 

Bestyrelsen har efter generalforsamlingen den 7. marts, hvor problemerne med de mange 

parkerede biler på øvre stamvej i relation til PH Park byggeriet blev diskuteret, haft yderligere 

dialog med kommunen, ligesom flere grundejere har fulgt opfordringen om at melde ulovligt 

parkerede biler til politiet – tak for det. 

Nærpolitiet har været forbi er nu opmærksom på problemet. De har lovet løbende at vende 

tilbage. Bestyrelsen vil dog fortsat opfordre grundejere til at melde ulovligt parkerede biler til 

politiet. 

Over for kommunen har bestyrelsen navnlig slået på de trafiksikkerhedsmæssige problemer 
med de mange – og især ulovligt – parkerede biler på øvre stamvej. Kommunen er på 

baggrund af vores henvendelse i dialog med politiet om at udføre en markering af, hvor der 

må parkeres i vores område. Udgangspunktet er dog fortsat, at der er tale om offentlig vej, 
hvor der gerne må parkeres (lovligt). Der vil således, som det ser ud, ikke blive tale om 

egentlige parkeringsrestriktioner, som der nu er foretaget på Hasselvej i tilknytning til 
byggeriet. Her hindrede parkerede biler i begge sider af vejen bl.a. beredskab og renovation i 

at komme frem. 

Bestyrelsen har også peget på, at brug af parkeringskælderen under byggeriet kunne være en 

mulighed for at reducere problemet. 

Bestyrelsen vil vende tilbage med yderligere orientering, når der er nyt fra kommunen. 

 
På positivsiden skal sluttelig noteres, at der nu fejes jævnligt på Højmosen.  

 
Mvh. 

Bestyrelsen 


